

HWS/25/075

28 May 2025

Dear Parents/Guardians,

INFORMATION SHEET FOR MAY JUNE JULY 2025

1. e-Parent-Child-Teacher-Conference (e-PCTC) Session on 30 May 2025

The e-PCTC session will be held virtually on Friday, 30 May 2025 (8.00am to 3.00pm). Students need not come to school on Friday, 30 May 2025.

2. School / Public Holidays

Day / Date	School / Public Holidays	Remarks
Friday, 30 May 2025	School Holiday	ePCTC – students need not
		come to school
Saturday, 31 May 2025 to	School Holiday	End of Term 2 Holiday
Sunday, 29 June 2025		
Saturday, 7 June 2025	Public Holiday	Hari Raya Haji
		(as Hari Raya Haji falls on
		Sat, 7 Jun, Mon, 9 Jun will be a
		holiday. School will be closed
		on Mon, 9 Jun)
Monday, 7 July 2025	School Holiday	Youth Day
		(as Youth Day falls on
		Sun, 6 Jul, Mon, 7 Jul will be a
		school holiday)

3. Use of mobile phones/smart devices (reproduced from School Diary 2025, Page 9)

The school prohibits the use of mobile phones/smart devices (such as smartwatches) with communication function and audio-visual recording capabilities for any form of communication, videography and photography at all times within the school compound. Students are only allowed to use these devices in the designated areas (Foyer and Gates) during dismissal to call parents/guardians. The school will not be liable for any loss or damages of any of such valuable items. These communication devices must be switched off and kept in the student's school bag during lesson hours. No form of photography and/videography is allowed in the school compound at all times.

4. P6 Supplementary Classes (26 – 27 June 2025)

To better support our Primary 6 students in their preparation for the PSLE, the subject teachers will be conducting supplementary classes in the mornings of the above-mentioned days. Please ensure that your child/ward attend the classes punctually. Consent forms and more information will be given before the end of the term. For students involved in the practice for our 105th Anniversary Concert, they will only join the practice at the end of the Supplementary lessons.

5. Travel Declaration and End-of-Term 2 School Holiday

To ensure that schools continue to be a healthy and safe environment for all, we require parents/guardians to make a travel declaration for your child/ward if he/she will be travelling for the holidays.

To make a travel declaration for your child/ward via Parents' Gateway (PG), go to [SERVICE > DECLARE TRAVELS].

 Please declare your child/ward's travel plan(s), indicating both the country and city of travel, and any city of transit, by <u>Thursday 29 May 2025</u>. Only one parent is required to make the declaration. If your child/ward is **not travelling** during the holidays, **no action is required**.

When planning your travel, please refer to https://www.ica.gov.sg/enter-transit-depart for more information and updates. If there is a change in travel plan(s) after declaration, please submit a new travel declaration via PG if there is a change in travel destination or inform the school if the travel plan(s) are cancelled.

We wish you and your family a quality time of bonding in the coming June school holidays.

Thank you for your partnership and support to keep our school safe.

6. Temperature-taking Exercise

There will be a Temperature-taking Exercise on <u>Wednesday 9 July 2025</u>. This routine serves to educate our students on the need to take responsibility for their own health and social responsibility for the health of others, and also to be able to resume temperature-taking should the need arises. Parents, please remind your child to bring his/her working thermometer with him/her on that day.

All Primary 1 students were given an Oral Digital Thermometer (ODT) each for the Temperature-Taking Exercise (TTE) earlier this year and was kept by the Form Teachers. The ODTs will be given back to the Primary 1 students after the TTE in July.

7. Annual School-Based Health Screening in Primary Schools

The School Health Service will be visiting Hong Wen School from <u>Tuesday</u>, <u>15 July 2025</u> to <u>Thursday</u>, <u>24 July 2025</u> to conduct the annual health screening exercise for all students.

- A message to all Parents from the Health Promotion Board (HPB) listing the different services for the different levels was sent out via Parents Gateway last <u>Monday</u>, <u>26 May 2025</u>
- Immunisation is scheduled for Primary 1 and Primary 5 students only
- If your child/ward is in Primary 1 or Primary 5, please access the HPB's Child Consent Portal to submit the online consent before the start of the Health Screening exercise
- Only Primary 5 students are to submit their Health Booklets to their Form Teachers by <u>Friday</u>, 11 July 2025

Your child/ward will be informed of the screening schedule nearer the date.

8. Commemoration of Racial Harmony Day (RHD) - Monday 21 July 2025

The school will commemorate RHD on Monday, 21 July 2025. This year's theme, "Our People, Our Tapestry", reminds us of the strength and beauty of our multicultural heritage. Through mutual understanding and respect, we can continue to build a harmonious and united community.

There will be an assembly programme and recess activities to help students appreciate racial harmony and multiculturalism. Students are to report in their school uniforms.

9. Arrival and Dismissal via Vehicular Transport

This is a reminder to all parents who drive their children to school in the morning to use the school main gate along Towner Road. Upon entering the school compound, please use the left lane only to let your child alight from the car, unless directed by our security guard or teachers on duty to use the right lane.

Please do not use May Road as the drop-off point for your child as many of our students who walk to the school use May Road to enter the school.

There should be no car pick up at Gate 1 (near bridge to Whampoa) and along May Road.

You may park at the nearby HDB carpark and proceed to Gate 1 or 5 to pick your child.

We seek your cooperation to adhere to the above as the safety of our children is our priority.

10. <u>Monthly Focal Value for July – Compassion</u>

The Monthly Focal Value Programme aims to build the character of our students by purposefully instilling in them our school core values. In July, we will be focusing on the value of "Compassion". We believe that fostering compassion is a vital aspect of our students' character development. Compassion enables our students to empathise with others, show kindness, and offer support to those in need. This valuable trait not only strengthens interpersonal relationships but also contributes to a caring and inclusive learning environment.

We seek your partnership in integrating this value into your child's daily life at home. The table below illustrates how your child can demonstrate compassion in his/her day-to-day interactions with his/her family members. Parents can also refer to page 14 of the school diary for the same table.

Levels	Behavioural Indicators (Compassion)
P1 and P2	I help my classmates.
	2. I co-operate well with my classmates.
	3. I care for my school by keeping it clean and tidy.
P3 and P4	I show concern for people around me.
	2. I help others in whatever ways I can.
P5 and P6	I forgive others and do not hold a grudge against them.
	2. I go the extra mile when helping others and do not expect to be rewarded.

Discussing acts of kindness, encouraging empathy towards others, and highlighting instances where compassion made a difference can make a significant impact. By emphasizing compassion, parents play a crucial role in instilling these values in their children.

11. Phase 1 Registration for 2025 Exercise

The Phase 1 registration is for a Singapore Citizen (SC) or Permanent Resident (PR) child born between 2 January 2019 and 1 January 2020 (both dates inclusive) and has an older sibling currently studying in our primary school.

Parents who are registering your child under Phase 1 are to register (on your own) during the Phase 1 registration period <u>from 9am on 1 July 2025 to 4.30pm on 3 July 2025.</u>

If your child is a non-SC/non-PR, your child will not be eligible for registration at Phase 1 or Phase 2. Please submit an online Indication of Interest from 9am on 27 May to 4.30pm on 2 June 2025.

Information on the 2025 Primary 1 Exercise has been published on the MOE Website.

Thank you.

Mrs Theresa Hong Principal

1. 线上教师、家长、学生会议(5月30日)

我校将于5月30日的上午8时至下午3时进行线上教师—家长—学生会议。学生在5月30日当天不必上学。

2. 公共假期 / 学校假期

Day / Date	School / Public Holidays	Remarks
5月30日,星期五	学校假期	线上教师、家长、学生会议,学生
		不必上学
5月31日,星期六至6月29日	学校假期	六月假期
(星期天)		
6月7日,星期六	公共假期	哈芝节
		(由于哈芝节落在6月7日(星期
		六),6月9日(星期一)将是补
		假。学校也在6月9日关闭。)
7月7日, 星期一	学校假期	青年节
		(由于青年节落在7月6日(星期
		天),7月7日(星期一)将是补
		假。)

3. 使用手机/智能设备 (摘自 2025 年学生手册第 9 页)

学校禁止在校内任何时间使用具有通讯功能和音视频录制功能的手机或智能设备(如智能手表)进行任何形式的通讯、摄影或录像。学生仅可在放学期间于指定地点(学校大堂及校门口)使用这些设备联系家长/监护人。学校不负责此类贵重物品的任何遗失或损坏。这些通讯设备在上课时间必须关机并收放于学生的书包内。校内任何时间一律禁止进行摄影或录像。

4. 六年级学校假期补课(6月26日至27日)

为了更好地帮助学生准备小六会考,学校已安排各科目的老师为同学们补课。请确保您的孩子准时到校上课。 您也将在近期收到有关补课安排的通知。所有参与105周年校庆表演的学生将在补课后再参与排练。

5. 第二学段末学校假期及旅游申报

5月31日(星期六)至6月29日(星期天)是第二学段末的学校假期。若您打算在学校假期带孩子出国旅游,请通过"家长联通"应用程序为您的孩子提交旅行申报。您可通过[Services > Declare Travels]搜寻到申报表。祝愿您和家人有个愉快的六月学校假期。

6. 体温检测 (7月9日-星期三)

学生将于7月9日(星期三)进行体温检测,这个例常的检测旨在教育学生要对自己和他人的健康负责,并让他们做好重启日常体温测量的准备。请家长提醒孩子当天携带一个操作正常的温度计来学校。(注:老师已收集了一年级学生的温度计,检测后将把温度计归还学生。)

7. 常年校内健康检查

新加坡保健促进局的学校健康服务团队将于7月15日至7月24日到本校为我校学生提供一年一次的健康体检。

有关新加坡保健促进局对于各年级提供的体检项目,学校已在 5 月 26 日通过"家长联通"(Parents Gateway)应用程序通知家长。

只有小学一年级及五年级的学生会有免疫接种。如果您的孩子就读一年级或五年级,请在您的孩子体检之前登 入新加坡保健促进局的网上平台给予您的许可。

只有一和五年级的学生需要在 7月11日 (星期五)之前,把身体健康册子交给级任老师。您的孩子会在稍后收到有关检查的时间表。

8. 种族和谐日 (7月21日-星期一)

每年7月21日是种族和谐日,我校将于7月21日(星期一)纪念该节日。今年的主题是"多元共融 同心织锦",反应我国各种族的独特性,但又能融洽地相处,一同打造一个和谐的社会。当天,我校将通过周会与休息节举办不同的活动,让学生更深入地了解种族和谐、多元文化和社会凝聚力的重要性。学生于这一天不必换上各种族的传统服装,穿校服即可。

9. 开车接送孩子的相关事宜

温馨提醒所有开车送孩子上学的家长使用位于陶纳路 (Towner Road) 的学校正门。在驶入学校后,校方只允许学生从左边的车道下车;若有特殊情况,请遵从校卫或执勤教师的指示。

由于大部分步行到学校的学生都使用梅路 (May Road)进入学校, 恳请家长与校方合作, 勿让您的孩子在梅路下车。

此外,我们也不允许开车的家长在放学的时候在学校的一号门外(靠近通往黄埔的行人天桥处)以及沿着梅路的路段让孩子上车。您可以将车停放在附近组屋区的停车场,并走到一号或五号门接孩子回家。我们恳请各位家长合作,顾及所有学生的安全。

10. 七月份月度焦点价值观 - 关爱

我校的"月度焦点价值观计划"旨在通过有意识地灌输学校的核心价值观来培养学生的品格。在七月份,我们将把焦点集中在"关爱"这一价值观上。我们认为,培养关爱之心是学生品格发展的重要方面。懂得关爱使他

们能够同情他人、表现出善意,并在他人需要时提供援助。这种宝贵的品质不仅能加强人际关系,还能为学生 创造一个关爱和包容的学习环境。

我们诚挚邀请各位家长积极参与,与学校携手,在家庭环境中将这一价值观融入到孩子的日常生活中。下表详细说明孩子能如何展示这些价值观。您也可以在学校的学生手册第14页中找到此表。

年级	行为指标 (关爱)
小一、小二	1. 我帮助同学。
	2. 我与同学合作良好。
	3. 我通过保持学校干净整洁来爱护学校。
小三、小四	1. 我关心周围的人。
	2. 我尽我所能帮助他人。
小五、小六	1. 我原谅他人,不心怀怨恨。
	2. 我在帮助他人时不遗余力,不期待回报。

鼓励家长与孩子讨论善行、鼓励对他人表示关爱,并强调关爱发挥作用的实例,能产生显著的影响。通过强调关爱,家长在孩子们心中灌输这些价值观方面起着至关重要的作用。

11. 2025 年小一报名: 第一阶段报名通知

10. 第一阶段报名 (Phase 1)

第一阶段适用于以下孩子:

- 出生日期介于2019年1月2日至2020年1月1日之间(包括这两天)
- 是新加坡公民(SC)或永久居民(PR)
- 目前就读于本校的兄姐

符合条件的家长请在以下时间进行第一阶段报名:

2025年7月1日(星期二)上午9点至2025年7月3日(星期四)下午4点30分

如果您的孩子不是新加坡公民或永久居民,您的孩子不能参加第一或第二阶段的报名,请在以下时间填写网上意向表格(Indication of Interest):

2025年5月27日(星期二)上午9点至2025年6月2日(星期一)下午4点30分

有关 2025 年小一报名的详细信息,请浏览教育部 (MOE)官网。

谢谢

伍燕玲校长